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ABSTRACT 
  
Sibolga is a marine fish production area of which main economic potential from the fisheries 
sector. This study aimed to (1) determine the income level of marine fish traders in the 
Traditional Market of Sibolga City and (2) find out the factors influence the income level of 
marine fish traders in the Traditional Market of Sibolga City. The data used were primary data 
obtained directly from the sea fish traders in the Traditional Market of Sibolga City using 
questionnaires. The analysis used was utilized multiple linear regression with 4 independent 
variables namely capital, price, location, and conditions. Based on the results of the study, the 
income of sea fish traders in the Sibolga City Traditional Market per month was Rp. 6,749,999 - 
Rp. 7,583,332. Then, the factors influenced the income of marine fish traders in the Sibolga City 
Traditional Market simultaneously had an effect on capital, price, location, condition; and 
partially capital affects income. It is because the greater the capital issued, the greater the income 
earned.  
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摘要 

  

 Sibolga市是一个海洋鱼类生产区，其主要经济潜力来自渔业部门。本

研究旨在（1）确定 Sibolga 市传统市场中海水鱼类贸易商的收入水平;（2）

找出影响 Sibolga市传统市场中海水鱼类贸易商收入水平的因素。该数据使用

由研究人员制作的调查表，直接逐个获取 Sibolga市传统市场的海水鱼类贸易

商的原始数据。该分析与多元线性回归一起使用，具有 4 个独立变量，即资

本，价格，位置和条件。根据研究结果，众所周知，每月 Sibolga城市传统市

场的海水鱼贸易商的收入为 Rp。 6,749,999  -  Rp。 7583332。影响 Sibolga 

City 传统市场海水鱼贸易商收入的因素同时影响资本，价格，地点，条件和

影响收入的部分资本。因为发行的资本越多，所赚取的收入就越大。 
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シボルガ市の伝統的な市場における海魚取引業者の収入の分析 
 
 

要旨 
 

シボルガ市は、主に経済的可能性が漁業セクターから得られる海産魚の産地である。本研究

の目的は、（1）シボルガ市伝統市場の海産魚取引業者の収入のレベルを理解し、（2）シボ

ルガ市伝統市場の海産魚取引業者の収入のレベルに影響を及ぼす要因を決定することであ

る。データは、研究者によって作成されたアンケートを使用して、海の魚商人から 1 つずつ

直接取得された一次データです。分析には、4 つの独立変数、すなわち資本、価格、場所、

および条件を含む多重線形回帰を使用する。調査の結果に基づいて、月ごとの海魚取引業者

の収入は、6,749,999 ルピア－7,583,322 ルピアであることが理解できる。 シボルガ市伝統市

場の海産魚取引業者の収入に影響を与える要因は、収入に影響を与える資本、価格、場所、

条件、および一部の資本に同時に影響する。 資本が多ければ多いほど収入も増えるからで 
ある。 
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